
SUNNDAL NÆRINGSFORENING 

 

Møtereferat onsdag 19.06.25 

Tidspunkt: 14.00 – 16.00 

Sted: Møterom Aura, Næringshuset 

 

Til stede: Gerd Stolsmo, Anne Melkild, Bent Ivar Sæther, Rune Midthaug(teams),  

Torbjørn Tronsgård og Einar Johansen  

Meldt frafall: Ola Ulvund og Tine Grytnes Laskerud 

 

Referent: Ane Wennevold (styresupport SUNS) 

 

SAKER: 

 

19-25 Protokoll 07.05.2025 

Innstilling: Styret godkjenner protokoll av 07.05.2025 

Vedtak: Enstemmig som innstillingen.  

 

 

Orienteringssaker. 

 

Var har rett til å møte i alle styremøter, men ikke plikt. 

 

 

20- 25 Status, oppdateringer og generell drift SNF 

Styrets leder og andre orienterte omkring ulike saker SNF har vært involvert i eller som angår 

foreningen: 

- Oppsummerte vårens arrangement og bestemte å legge nytt frokostmøte til uke 

35. 
- Nye medlemmer: 0. Ønskelig at det legges til rette for presentasjoner av nye 

medlemmer igjen fra høsten av 
- Sunndalskonferansen – deler av program sluppet, åpnet for påmelding 
- Nordmørskonferansen – styreleder ønsker å invitere KNN inn til 

samhandling/dialog. 
-  

Styret tok de ulike sakene rundt status og drift i Sunndal Næringsforening til orientering.  

 

Beslutningssaker 

 

21-25 Regnskapsrapport per 01.06.2025 
 
Innstilling: Styret tar regnskapsrapport fra Eika til etterretning. 

Vedtak: Enstemmig som innstilling. 

 

 

 



22-25 Næringsforum – fortsatt pressefri arena? 

Med bakgrunn i presseoppslag ble saken satt opp for å drøfte gjeldende praksis rundt pressefritt 

medlemsmøte/næringsforum for medlemsbedrifter i foreningen. 

Saken ble lagt frem uten innstilling. 

Vedtak: Saken har vært løftet for medlemmene og basert på de signal og tilbakemeldinger styret 

har mottatt ønsker man ikke å endre praksis på næringsforum, disse vil fortsette som pressefrie 

arrangement i regi av foreningen for dens medlemmer. 

 

23- 25 Sunndalsfondet 2025 – drøfting av praksis og om det skal gis ytterligere rom for 

søknadsbehandling og tildelinger gjennom året. 

 

Styret mottok en søknad etter frist 2025 med oppfordring om å vurdere behandling, først i møtet 

drøftet styret hvorvidt man skal åpne for løpende behandling eller ikke.  

Saken ble lagt frem uten innstilling. 

Vedtak: Styret opprettholder praksis i henhold til vedtatte retningslinjer:  

 

§9. Frister  

a. Søknadsfrist: Søknadsfrist 1. mai hvert år  

Tiltak eller prosjekter som kan anses å ha stor samfunnsnytte kan behandles fortløpende 

av fondsstyre. 

 

Med bakgrunn i vedtak ble ikke søknaden som kom etter frist 2025 vurdert da den ikke ble ansett 

å falle innunder så stor samfunnsnytte at den kan behandles fortløpende. Styremedlem Bent Ivar 

Sæther erklærte seg og ble kjent inhabil i behandling av søknaden. 

 

Eventuelt: 

Ønske om å legge til rette for felles frokostmøte/arena for utveksling med Surnadal 

Næringsforening til høsten. 

 

Referent: Ane Wennevold 

 

__________________  __________________  ___________________ 

Gerd Stolsmo, leder  Ola Ulvund               Tine Grytnes Laskerud 

 

___________________  ___________________  _________________  

Rune Midthaug            Bent Ivar Sæter   Anne Melkild 

 

_______________  _________________  

Einar Johansen                Torbjørn Tronsgård 


